
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 13. 05. 2025 

Prítomní: 

JUDr. Martin Smolka, predseda 

Ing. Drahoslav Bočák, člen 

Mgr. Miroslav Priehoda, odborník pre šport  

Ľubomír Horný, odborník pre šport  

Mgr. Viliam Čacho, odborník pre šport 

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Bc. Katarína Kubíková, garant komisie 

PROGRAM: 

1. Privítanie. 

2. Záverečný účet mesta Trenčín 2024. 

3. Športová hala. 

4. Rôzne. 

5. Záver 

K bodu č. 1 

Zasadnutie komisie viedol JUDr. Martin Smolka. V úvode privítal prítomných 

a oboznámil členov komisie s programom zasadnutia. Tiež privítal zástupcov 

Hádzanárskeho klubu asociácie športov Trenčín, ktorí sa zúčastnili verejného 

zasadnutia komisie. 

Komisia odsúhlasila program zasadnutia: 

Za:  5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

K bodu č. 2 

Komisia športu počtom 5 hlasov prerokovala návrh Záverečného účtu mesta 

Trenčín za rok 2024 a jeho znenie berie na vedomie a odporúča ho MsZ schváliť. 



Komisia berie na vedomie a odporúča schváliť: 

návrh Záverečného účtu mesta Trenčín za rok 2024. 

Za:  5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

K bodu č. 3 

Zasadnutia komisie športu sa zúčastnili aj zástupcovia Hádzanárskeho klubu 

asociácie športov Trenčín, na podnet referenta športu pána Halgoša. Hovorilo sa 

o budúcom celkovom fungovaní hádzanárskych klubov (vyššie spomenutého klubu 

a klubu Športová akadémia Trenčín). Zo strany komisie športu prišiel návrh 

na zjednotenie oboch klubov do jedného, čo je v záujme mesta Trenčín, ktoré chce 

podporovať jeden silný klub. Takýto klub bude opäť patriť do "strategických športov" 

a bude môcť vo väčšej miere využívať priestory športovej haly. 

K tomuto zjednoteniu prebehnú ešte rokovania so zástupcami jednotlivých klubov 

a zástupcami mesta Trenčín. 

Na zasadnutí komisie sa rokovalo aj o používaní štepárskeho vosku hádzanárskymi 

klubmi v priestoroch zrekonštuovanej mestskej športovej haly. K tejto veci prebehnú 

tiež ďalšie stretnutia spoločne s prevádzkovateľom športovej haly pánom Ságom, 

aby sa vytvorili kritériá a pravidlá používania štepárskeho vosku v priestoroch haly. 

Komisia športu na podnet hádzanárskeho klubu súhlasila s návrhom zorganizovať 

spoločné stretnutie subjektov využívajúcich športovú halu na tréningový a zápasový 

proces a prevádzkovateľom haly, kde spoločne vytvoria návrh na rozpis 

tréningových hodín. Stretnutie bude naplánované na mesiac jún. 

K bodu č. 4 

Zasadnutia komisie sa zúčastnili tiež p. Jaroš a p. Chrastina, aby podali informatívnu 

správu o zmene nastavenia pri využívaní bazéna na krytej plavárni športovými 

plaveckými klubmi a o úprave „Cenníka MHSL, m.r.o. Trenčín“, podľa prílohy – list 

zo dňa 5. 5. 2025 z MHSL, m.r.o. Trenčín. 

Komisia berie na vedomie: 

navrhnutý cenník MHSL, m.r.o. Trenčín 

Za:  5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 



K bodu č. 5 

Po prerokovaní všetkých bodov JUDr. Martin Smolka poďakoval prítomným 

za účasť a zasadnutie ukončil. 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa 10. 06. 2025 o 13.00 hod. 

JUDr. Martin Smolka 

predseda komisie 

Zapísali: Ing. Jana Barnová, Bc. Katarína Kubíková 

Dňa: 21. 05. 2025 



Uznesenie č. 5/2025 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, 

konaného dňa 13. mája 2025 

Komisia berie na vedomie a odporúča schváliť: 

návrh Záverečného účtu mesta Trenčín za rok 2024. 

Za:  5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

Komisia berie na vedomie: 

navrhnutý cenník MHSL, m.r.o. Trenčín 

Za:  5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

JUDr. Martin Smolka 

predseda komisie 
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